
Hierbij tekenen wij bezwaar aan tegen de verhoging die u als gemeente in wilt gaan voeren voor 
mensen die een vaste staplek op de camping hebben.
Is het sta geld al niet hoog genoeg wat een ieder jaarlijks moet gaan betalen?

De meeste mensen zijn blij dat ze dit nog een beetje kunnen gaan doen, genieten op de camping 
voor een redelijke prijs.

Ik vind het dan ook ongekend dat u als gemeente deze invoering wilt gaan doen.
De mensen steeds meer ontnemen, wat voor u als gemeente gaat betekenen dat hier veel campings 
door kapot kunnen gaan en veel mensen hun plek op moeten gaan zeggen omdat u als gemeente 
meer geld wilt gaan innen.

Schaam u


